
Protokoll 
 
Årsmöte i Skandinavisk Hindersport (SHS) 
Tidpunkt: Lördagen den 26 april 2025 kl 15.09-17.06 
Plats:  Plan 5 i Bro Parks läktarbyggnad, Upplands-Bro, samt via Teams. 
Närvarande: 16 personer. Närvarande på Bro Park: Karl-Bertil Wirenstål, ordf,  

Nadja Bellander, Susanne Brunius, Sigyn Dysell, Hans Engblom, Jesko von 
Koenigsegg, Stefan Rödjare, Gunilla Stern, Göran Westerlund, Anna Öhgren. 
Samt via Teams: Anna-Maria Andersson, Anders Herlin, Leif Munther, Dennis 
Persson, Susanne Sivrup-Rosenqvist, Madeleine Wittgren. 

 
1.Ordförande K-B Wirenstål hälsade alla välkomna och öppnade årsmötet. 
 
2. K-B W valdes till mötets ordförande och Nadja Bellander utsågs till mötets sekreterare. 
 
3. Till justerare valdes Stefan Rödjare och Anna Öhgren. 
 
4. Närvarolista fördes av sekreteraren. Beslöts att upprätta röstlängd om behov skulle uppstå. 
 
5. Konstaterades att mötet var behörigen utlyst. 
 
6. Dagordningen godkändes. 
 
7. Verksamhetsberättelsen lästes upp av ordföranden, godkändes och lades till handlingarna. 
 
8. Dennis Persson kommenterade årets ekonomiska resultat och läste upp delar av 
revisionsberättelsen. Balans- och Resultaträkning fastställdes. 
 
9. Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 
 
10. Val av styrelse enligt § 11. Karl-Bertil Wirenstål omvaldes till ordförande på 1 år. 
Till ordinarie ledamöter i styrelsen omvaldes Anna-Maria Andersson och Dennis Persson 
på 2 år. Anders Herlin omvaldes på 1 år. Dessutom består styrelsen av Sigyn Dysell och 
Susanne Sivrup-Rosenqvist, som båda har ett år kvar av sin mandatperiod, samt 
hedersledamoten Jesko von Koenigsegg.  
Göran Westerlund, sammankallande i valberedningen, rapporterade att valberedningen 
dessutom föreslog att ytterligare en ledamot skulle väljas in: Madeleine Wittgren.  
Stämman beslöt i enlighet med detta förslag och valde in Madeleine Wittgren på 1 år. 
 
11. Som revisor omvaldes Anki Halpin. 
 
12. Till valberedningen omvaldes Göran Westerlund (sammankallande).  
Anna Öhgren hade undanbett sig omval och Carl Agner avled i slutet av förra året.  
Som nya ledamöter i valberedningen valdes Maria Andersson och Henrik Engblom. 
 
13. Årsavgiften för 2026 fastställdes till 250 kr per person, 300 kr per familj (oförändrat).  
Man kan också lösa livstids medlemskap för 5.000 kr om man vill stötta föreningen lite extra.  
 
14. Inga motioner hade inkommit till årsmötet. 
 
15. Hur bör SHS agera gentemot SG och ATG? 
Med utgångspunkt i den skrivelse, författad av Anders Herlin, som hade bifogats verksamhets-
berättelsen, och som handlade om de uppgifter som Svensk Galopp hade lämnat till ATG inför 
ATG:s beslut att sluta arrangera spel på, och sluta visa, hinderloppen på ATG Live, fördes 
diskussioner om hur SHS ska kunna gå vidare för att påverka ATG att ändra sitt beslut. 



Statistiken som lämnades till ATG avseende avlivade hästar i i samband med hinderlopp är både 
direkt felaktig och dessutom även missvisande. Detta har SHS påtalat utan att få gehör för detta. 
Den skrivelse, undertecknad av representanter för de tre sällskapen, som skickades till ATG förra 
året har inte fått något svar, och enligt SG:s ordförande Anders Lilius, som även sitter i ATG:s 
styrelse, är det omöjligt att få ATG att ändra sitt beslut. Det kan dock finnas en öppning i och med 
att ledamöter i ATG:s styrelse kommer att bytas ut när ATG nu ska separeras från Staten och då 
kommer sporten att få fler platser.  
Stämman enades om att fokus för SHS måste ligga på att få Svensk Galopp med på tåget till 
100%, eftersom det är SG som kommer att driva frågan gentemot ATG. SG:s styrelse och 
ledning kan inte undgå att driva denna fråga, eftersom fullmäktige har beslutat att så ska ske. 
 
I sammanhanget påtalades det märkliga förhållandet att SG:s tjänstemän och styrelse ibland 
tycks arbeta tvärt emot de beslut som har fattats av fullmäktige. Ett exempel är frågan om 
hindersportens nedläggning, som har varit uppe i fullmäktige flera gånger och varje gång har 
fullmäktige beslutat att hindersporten ska vara kvar. Trots detta fortsätter man att föreslå samma 
sak gång på gång, och nu senast (april 2025) att hinderbanorna på Bro Park ska göras om till en 
travbana. Det finns anledning att ställa frågor till SG:s styrelse och ledning angående varför man 
inte respekterar de beslut som fattas av fullmäktige, och det kan också finnas anledning att byta 
ut de ledamöter som inte klarar av att göra just detta. 
 
Vidare, förutom att korrigera de felaktiga uppgifterna om förolyckade hästar, ska SHS framhålla 
att hindersporten är viktig för nyrekrytering av hästar och aktiva (hästägare, tränare och ryttare) 
och försöka ta reda på om antalet utövare kan ha ökat från 2024 till 2025, vilket vore ett gott 
argument. Det är dock svårt för hindersportens anhängare att satsa fullt ut när man inte får någon 
arbetsro utan hela tiden har nya nedläggningshot hängande över sig. 
 
Ett tips är också att alla som är missnöjda med att det inte går att se, eller spela på, hinderloppen 
på ATG Live skriver till ATG:s kundtjänst och påtalar detta på kundservice@atg.se 
 
 
16. Övriga frågor. 
a) Gemensamma träningar på häck- och steeplebanan på Bro Park. Stefan Rödjare efterlyste 
information om träningstillfällen. Efter diskussioner om hur det går till i nuvarande läge (de som 
vill träna gör upp med Igor som sköter banorna) beslöts att SHS ska ta tag i problemet och 
försöka få till officiella träningstider, som kan kommuniceras på lämpligt sätt på webben. 
 
b) Dennis Persson informerade om att det finns lokala krafter runt Strömsholm som är 
intresserade av att stötta GN ekonomiskt, och att vi i programmet till årets GN ska sätta in en 
annons som beskriver hur man går till väga om man vill bidra med en slant till ändamålet. 
 
c) Anders Herlin visade en graf över relationen mellan banans konsistens och frekvensen av 
skador, som tydligt visar att risken för skador ökar markant med lätta/snabba/hårda banor. 
Statistiken var hämtad från England men är lika giltig hos oss. Det är absolut nödvändigt att vi ser 
till att bevattning kan ske så att banan är åtminstone god, helst god till mjuk, på tävlingsdagen. 
Beslut om att ställa in hinderlopp på grund av att banan är för hård bör tas i så god tid att 
långväga gäster inte behöver resa i onödan. Majoriteten av deltagarna i stämman tyckte att det är 
önskvärt att hinderloppen rids före övriga lopp, för att inte fukten ska hinna avdunsta ur banan. 
 
 
17. Mötet förklarades avslutat.  
 
Bro den 26 april 2025 
 
 
Nadja Bellander  K-B Wirenstål  Stefan Rödjare  Anna Öhgren 
Sekreterare  Ordförande  Justerare  Justerare 


